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Un secretar de stat confirma: Nicio companie a statului nu vine pe 
Bursa de Valori Bucuresti in urmatorii 2 ani 
 
Statul roman nu va lista niciuna dintre companiile pe care le are in portofoliu 
pana la inceperea propriu-zisa a activitatii Fondului Suveran de Investitii 
(FSI), a declarat Valentin Mavrodin, secretar de stat in Ministerul Finantelor, 
acesta inaintand un termen de doi ani de zile pana la urmatorul IPO pe 
Bursa de Valori Bucuresti (BVB). 
Mavrodin confirma astfel temerile investitorilor si ale reprezentantilor BVB 
privind noi amanari ale listarilor, in contextul in care companiile profitabile 
ale statului vor trebui sa fie transferate in portofoliul Fondului Suveran. 
Ultimul IPO initiat de statul roman pe bursa locala a fost cel al Electrica, in 
anul 2014. 
 
"Companiile incluse in FSE pot fi listate pe bursa, insa trebuie mentionat ca 
vorbim doar de companiile de stat care inregistreaza profit. Din aceasta 
perspectiva, cu siguranta la FSI va exista si abordarea privind listarea la 
bursa a companiilor", a mentionat Valentin Mavrodin, in cadrul unei 
conferinte organizata de ziarul Bursa. 
 
Intrebat cand vor avea loc si listarile propriu-zise, avand in vedere timpul 
necesar infiintarii si inceperii activitatii FSI, Mavrodin a declarat ca listarile 
vor avea loc "probabil peste doi ani". 
 
Statul poarta in prezent negocieri cu reprezentantii Eurostat pentru a-i 
convinge sa clasifice Fondul Suveran in afara bugetului de stat. O includere 
in buget a FSI ar reprezenta un dezastru pentru Guvern, care nu isi permite 
sa adauge noi sume la deficitul bugetar oricum impins la maxim. 


